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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 9. oktober 2014 stil-

let følgende spørgsmål nr. 26 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-

gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 

Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 26:  

”Kan ministeren oplyse, om man har opnormeret det permanente beredskab i 

Region Hovedstaden i takt med befolkningstilvæksten i hovedstaden?” 

 

Svar: 

Mit ministerium har anmodet Region Hovedstaden om bidrag til brug for be-

svarelse af spørgsmålet. 

 

Region Hovedstaden har oplyst følgende: 

 

”Det permanente beredskab er ikke opnormeret løbende i forbindelse med be-

folkningstilvæksten. 

 

Region Hovedstadens aktuelle kontrakt med leverandørerne af ambulance-

transport sikrer, at det permanente ambulanceberedskab er til stede og kan 

anvendes 100 procent af tiden. 

 

Den aktuelle anvendelsesgrad er 64 procent. Det vil sige, at ambulancerne er 

ude på en opgave 64 procent af den samlede tid, de er til rådighed for Region 

Hovedstaden. 

 

Anvendelsestiden har været svagt stigende de seneste år. 

 

Yderligere beredskaber tilkøbes i spidsbelastningssituationer for at sikre ser-

vicen for borgerne.” 

 

Jeg kan henholde mig til oplysningerne fra Region Hovedstaden. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Nick Hækkerup      /      Tove Kjeldsen 
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